

Request for Proposal: W6399-21-LE36/A

Question 1:

Has there been an incumbent within twelve months (or greater) either as a Term; Casual or Agency Contract (THS, TSPS, TBIPS) performing these duties?

- a. If so, has the incumbent Vendor been invited?
- b. If so, can you provide the number of days worked on said contract along with the dollar value?

Answer 1:

There had been an incumbent under a THS Supply Arrangement contract performing the Marketing Resource, Intermediate duties. The duties had been performed by MaxSys Staffing & Consulting Inc. under contract number W6399-20-LA05/001/SF. The contract was from 15 May 2020 and extended to 16 November 2021 to a total contract value of \$172,805.00. There is no specific List of Suppliers for this requirement; it is open to everyone.

Question 1:

Y a-t-il eu un titulaire dans les douze mois (ou plus), soit pour un emploi à durée déterminée, soit pour un emploi occasionnel, soit pour un contrat d'agence (SAT, SPCTS, SPICT), qui a exercé ces fonctions?

- a. Dans l'affirmative, le vendeur attiré a-t-il été invité?
- b. Dans l'affirmative, pouvez-vous fournir le nombre de jours travaillés sur ledit contrat ainsi que la valeur en dollars?

Réponse 1:

Il y avait un titulaire dans le cadre d'un contrat d'arrangement en matière d'approvisionnement des SAT qui exerçait les fonctions intermédiaires de ressource en marketing. Les fonctions ont été exercées par MaxSys Staffing & Consulting Inc. dans le cadre du contrat numéro W6399-20-LA05/001/SF. Le contrat a débuté le 15 mai 2020 et a été prolongé jusqu'au 16 novembre 2021 pour une valeur totale de 172 805,00 \$. Il n'y a pas de liste spécifique de fournisseurs pour cette exigence; elle est ouverte à tous.